
 

 

STYRELSEMÖTE FURUSKÄR 

2023-09-06 
 

Värmdögatan 86. 

Närvarande: Andreas, Margareta, Torbjörn, Daniel, Åsa 

Mötets öppnande, av ordförande Andreas 

Sekreterare: Åsa 

Justeringspersoner: Daniel och Andreas 

Godkännande dagordning, JA 

Pågående ärenden från tidigare styrelsemöten 

 

Punkter från årsmötet.  
 Sandlåda Vindögatan längst söderut.  

 Allén överses. Dokument i pdf.  

 Asfaltering hela området. Torbjörn undersöker kostnad per kvadratmeter för 

asfaltering. Torbjörn fram tar karta över området, för att uppskatta areal för 

asfaltering hela området.  

 Förslag om egna förändringar i grönområdet efter godkännande från 

styrelsen. Kom med förslag till styrelsen, så kommer ärendet tas upp för 

beslut.  

 Belysning i vissa carportar, inte en allmän lösning inom samfälligheten.  

Rapport från verksamheterna 

1. Grönytorna. Priolista kopplat till inventering av 

grönområdesstatus skickades till Farmartjänst innan sommaren. 

Offert för respektive del gällande allén, Växtlighet runt parkeringar 

samt fyrkanter inkom början september.Trädgårdsgruppen arbetar 

med att fastställa en förändringsplan och budget under september 

för beslut i styrelse. 

 

2. Övrigt underhåll, Dagvatten vid Vindögatan 55-57 kontrollerad, 

efter rotskärning funkar nu flödet som det ska.  Offert för 

snöröjning och halkbekämpning har inkommit. Styrelsen beslutar 

att acceptera offerten.  Målning av kvarvarande carportar, ska 

färdigställas enligt tidigare utskickat mail.  

 

 

3. Ekonomi. Ekonomiansvarig meddelar att av alla årsavgifter är 

nästa alla betalda. Nästa år siktar vi på 100% redan i maj! 



 

 

Elstödet; företag och ideella organisationer kan söka elstöd. 

Styrelsen beslutar att söka elstöd.  

 

4. Pågående ärenden, relining NSVA, stängs då inte längre 

aktuellt. Inga klagomål längre, dagvattenledning verkar fungera. 

Laddstolpar carport, stänger ärende. Tar upp igen vid regeländring 

för laddstolpar för samfälligheter. 

 

5. Nästa möte; 15 november Värmdögatan 70, Daniel Bohlin. Till 

nästa möte, plan styrelsemöten 2024.  

6. Övriga frågor- Avslutning av mötet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


